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Protokół 
z zebrania Rady Osiedla Warszewo w dniu 16.02.2017r. 

 
Na protokolanta wybrano Radnego Marcina Szneidera.  
 
Na posiedzenie stawiło się 8 osób według listy obecności – stanowiącej załącznik nr 1. 
 
Ad 1 
Przewodniczący rozpoczął dyskusję o rozdysponowaniu środków z Komisji Inicjatyw Społecznych 
Rady Miasta Szczecin w bieżącym roku. Radni osiedlowi zgłosili 3 pomysły: 

1. nasadzenia niskiej roślinności w ciągu komunikacyjnym ul. Duńskiej 
2. organizacja imprez o charakterze osiedlowym 
3. budowa modelu przestrzennego osiedla Warszewo 

Większość radnych przychyliła się do pomysłu budowy makiety osiedla. Model będzie pomocny przy 
wydawaniu opinii dot. sprzedaży działek inwestycyjnych oraz oceny oddziaływania zamierzeń 
inwestycyjnych na strukturę przestrzenną osiedla. Makieta będzie pełnić również funkcję 
edukacyjną w zakresie planowania przestrzennego w skali osiedla. Model może być też 
wykorzystywany do działań promocyjnych oraz podczas imprez osiedlowych. 
Przeprowadzono głosowanie: 

● 8 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin Szneider, 
Krzysztof Wiśniewski, Marek Rusiecki, Robert Michniewicz, Sławomir Baciocha 

● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

 
Ad 2  
Przewodniczący RO przedstawił pisma z Urzędu Miasta dotyczące wyceny zadań inwestycyjnych 
współfinansowanych przez Rady Osiedli (170 tys. zł w roku 2017) 

1. wybieg dla psów (UM zaproponował 4 lokalizacje: ul. Włoska, ul. Wapienna, ul. Słowacka, ul. 
Sarnia) - koszt ok. 80 tys. zł 

2. chodnik po wschodniej stronie ul. Krasińskiego na odcinku od supermarketu “Lidl” do 
supermarketu “Biedronka” - koszt ok. 130-195 tys. zł w zależności od wybranego wariantu 

3. chodnik po wschodniej stronie ul. Duńskiej na odcinku od budynku dawnej Szkoły do sklepu 
ogrodniczego “Zielony Ogród” wraz z uzupełnieniem szpaleru drzew - koszt ok. 315 tys. zł z 
możliwością finansowania w ciągu 2 lat 

Zdecydowano, że inwestycję w uzupełnienie infrastruktury dla pieszych należy zacząć od 
brakującego odcinka chodnika pomiędzy d. Szkołą a budynkiem mieszkalnym przy ul. Duńskiej 63. 
Przeprowadzono głosowanie: 

● 7 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin Szneider, 
Krzysztof Wiśniewski, Marek Rusiecki, Robert Michniewicz 

● 0 głosów “przeciw” 
● 1 głos “wstrzymujący się” - Sławomir Baciocha 

 
Ad 3 
Architekt Miejski wystosował pismo do Rad Osiedli z prośbą o zajęcie stanowiska ws. oczekiwanych 
zmian w związku z projektem rewitalizacji Alei Wojska Polskiego w Śródmieściu Szczecina. Komisja 
Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki Komunalnej przedstawiła Radnym wcześniej 
wypracowaną opinię - zał. nr 2. Zdecydowano o przedłożeniu opinii Komisji jako oficjalnego 
stanowiska Rady Osiedla. 



Strona 2 z 2 
 

Przeprowadzono głosowanie: 
● 7 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin Szneider, 

Krzysztof Wiśniewski, Marek Rusiecki, Sławomir Baciocha 
● 0 głosów “przeciw” 
● 1 głos “wstrzymujący się” - Robert Michniewicz 

 
Ad 4 
Przewodniczący RO przedstawił prośbę kierowniczki filii Miejskiej Biblioteki Publicznej nr 29 przy 
ul. Kresowej 1 o wsparcie w utworzeniu parkingu rowerowego przed budynkiem biblioteki. 
Parking rowerowy miałby się składać ze stojaków typu “odwrócone U”. 
Przeprowadzono głosowanie: 

● 8 głosów “za” - Dariusz Mikołajczyk, Stanisław Pietrusewicz, Wojciech Knap, Marcin Szneider, 
Krzysztof Wiśniewski, Marek Rusiecki, Robert Michniewicz, Sławomir Baciocha 

● 0 głosów “przeciw” 
● 0 głosów “wstrzymujących się” 

 
Ad 5  
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokolant        Przewodniczący   
Marcin Szneider                       Dariusz Mikołajczyk 


